
Hei.

Ble det tatt innmålinger (fkv-data) av bussholdeplass ved Mo, slik at vi kan oversende dette til Statens vegvesen når
anlegget er ferdig.
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Ronald Bratberg


